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Wśród rodziców młodszych dzieci uczęszczających do zgierskich szkół 

podstawowych pojawił się niepokój związany z informacjami o prawdopodobnie 

planowanych skróceniach godzin pracy świetlic szkolnych w nowym roku szkolnym. 

Zwracam się do Pana o udzielenie informacji: 

1. Czy godziny pracy świetlic w zgierskich szkołach podstawowych zostaną 

skrócone od nowego roku szkolnego? 

A jeśli tak, to: 

1. Czy świetlice mają kończyć prace o 16.00? 

2. Na jakiej podstawie podjęto taką decyzję? 

3. W jaki sposób zostanie zrealizowany obowiązek nałożony Ustawą Prawo 

Oświatowe, która w Art. 103 ma zapisane: „ Ust. 1. Szkoła w zakresie realizacji zadań 

statutowych zapewnia uczniom możliwość korzystania z: ptk.3 świetlicy (..)" oraz art. 

105 ust. 1 Szkoła podstawowa (...) jest obowiązana zapewnić zajęcia świetlicowe dla 

uczniów, którzy pozostają w szkole dłużej ze względu na: pkt. 1) czas pracy rodziców -

na wniosek rodziców"? 



4. Czy zebrano informacje od rodziców o zapotrzebowaniu w zakresie godzin pracy 

świetlicy (łącznie z rodzicami dzieci rozpoczynającymi od nowego roku szkolnego 

naukę w klasach pierwszych)? 

5. Czy rozważono konsekwencje takiego ruchu? (np. rodzice nie zdążą odebrać 

dziecka w wyznaczonym tak krótkim czasie lub zmniejszy się liczba dzieci w zgierskich 

placówkach, ponieważ rodzice będą zabierać swoje dzieci do placówek bliżej miejsca 

ich pracy (niekoniecznie w Zgierzu), tak aby móc je w spokoju odebrać po 

zakończonej pracy) 

6. W jaki sposób Gmina Miasto Zgierz zamierza zachęcać mieszkańców do 

zapisywania swoich dzieci do zgierskich szkół podstawowych, co powoduje 

zwiększenie subwencji i wzrost wpływów do budżetu miasta, prowadząc działania 

przeciw pracującym rodzicom? 

W imieniu Rodziców dzieci szkół podstawowych proszę o zapewnienie 

działania świetlic w szkolnych w dotychczasowych godzinach. 

Za uwzględnienie prośby Mieszkańców z góry dziękuję. 
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